



Raymonde Breau – raymondebreau38@gmail.com

Raymonde has been involved as an active participant in Masters tournaments throughout Canada. She is an active participant in all of the Masters Tennis tournaments in New Brunswick and the Atlantic region and spends three to four months a year, participating in ITF tournaments in Europe. She is constantly encouraging clubs to host Masters events and is an active member of five clubs in the New Brunswick community. Raymonde has been involved with fund-raising initiatives at the Dieppe Tennis Club to help kids learn how to play tennis and make capital improvements to the club. She is hoping this will continue at other tennis facilities in her region.

Raymonde Breau – raymondebreau38@gmail.com

Raymonde prend part à des épreuves de tennis des maîtres partout au Canada, et participe activement à tous les tournois au Nouveau-Brunswick et dans la région de l'Atlantique. De plus, elle passe trois à quatre mois par année en Europe pour disputer des tournois de l'ITF. Elle encourage constamment les clubs à accueillir des tournois de tennis des maîtres et est membre de cinq clubs de la communauté néo-brunswickoise. Raymonde a participé à des initiatives de collecte de fonds au Club de tennis de Dieppe pour aider les enfants à apprendre à jouer au tennis et pour apporter des améliorations au club. Elle espère que cette initiative se poursuivra dans d'autres installations de tennis de sa région.